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Unirea de care avem nevoie acum…
Te-ai întrebat vreodata cum s-ar simți o mamă dacă la naștere i-ar lua pruncul de lângă ea?
E dureros nu? Parcă ai simți că îți pică cerul peste tine și nu ai putea nici măcar un minut să-ți
închipui acest coșmar, nu te-ai putea împăca cu acest gând urât toată viața, știind că tu trăiești pe
acest pământ departe de sângele tău.
Așa e și în situația noastră, în zilele în care trăim acum. Cum? Cum e posibil să desparți frații
care au fost născuți de o mamă, care au supt același lapte până s-au pus pe picioare și au început
a face primii pași pe acest pământ și în această viață plină de surprize, care niciodata nu știi ce îți
rezervă și la ce încercări te supune. Dar uite că ei au putut face acest lucru, au înstrăinat familiile,
au pus granițe între frați și, mai nou, prin jocurile politice pe care le fac, încearcă tot mai mult să
înstrăineze și să facă ca frații să se urască tot mai mult între ei.
Ne-am dezvățat să mai râdem din cauza minciunii, a ridicolului, a prostiei, a hoție, a vorbelor
voastre umflate cu care ne hrăniți zilnic și ne promiteți în fiecare an la 1 decembrie la marșurile
unioniste că unirea va avea loc, iar după încheierea discursurilor citite de pe foaie uitați cu toții
acest lucru așteptând iar 1 decembrie pentru un nou discurs și un nou miting.
NU, așa nu se mai poate trăi! Cum te-ai simți tu, dacă ai pleca la mama în vizită și la intrarea în
casă ai fi supus unui control minuțios în care florile cu care ai venit să o vezi și torta care i-o
aduci în dar ți-ar fi aruncate, spunându-ți-se că nu ai voie cu așa ceva? Uite așa e și în cazul
nostru, celor din Basarabia, atunci când trecem Prutul și venim la conaționalii noștri și invers.
Avem nevoie de o schimbare acum, acum când se fac 100 de ani de la marele eveniment.
Centenarul Marii Uniri nu trebuie să vină anul asta doar cu evenimente frumoase, concerte
grandioase și discursuri promițătoare, el trebuie să vină cu semnături de președinți de țară-
semnături decisive care să schimbe soarta acestui popor, semnături despre care să se scrie noi
file în paginile istoriei, dar și file în istoria vieții fiecăruia dintre noi.
Avem nevoie acum de unire și asta o vor mulți, indiferent de interesele politice și afinitatea

președintelui Dodon față de ruși. O să ne descurcăm și fără sprijinul lor, pentru că vom fi un
popor unit, o familie integră care ține la valorile și scopurile sale.
Unirea înseamnă mult pentru noi, începând de la importurile și exporturile intrafrontaliere care
au să sporească economia țării, până la festivaluri, schimb de experiețe realizate între noi ca
popoare cu o mai mare ușurință decât în acest moment, când pentru un simplu concurs realizat
nu departe la Iași mulți dintre copiii noștri nu o pot face fiind minori și neavând pașaportul, care
odata cu lipsa lui se spulberă și aspirațiile de viitor, talentul inhibânduse acolo undeva într-un
adânc nedescris. O Românie unită va ajuta Republica Moldova în integrarea sa europeană. 
Un alt motiv ar fi punerea capăt unui stil de conducere conflictual, care nu a adus nimic bun în
societate. Românii ne  pot ajuta ca să  punem punct dictaturii rusești care încă mai continuă la
noi în Basarabia. De asemenea, alt motiv ar fi cel economic, unirea va aduce cu ea nivel de viață
mai bun pentru cetățenii Republicii Moldova, salarii mai marii, pensii demne pentru un trai
decent.
Nici în România legile nu lucrează excelent de bine însă unirea va schimba total clasa politică
din Moldova, astfel oligarhii vor fi trimiși direct la pârnaie, legile actuale în România nu vor
avea preferați, așa cum se întâmplă acum la noi, iar cumetrismul va dispărea.
Unirea ne va impune unele reguli stricte și bine conturate cu scopuri de viitor, însă acest lucru nu
vine ca să degradeze societatea, ci dimpotrivă să o facă mai puternică în forțele proprii.



Eu cred în unire și asta mă face să sper ca într-o bună zi copiii noștri nu vor mai fi obligați să
treacă Prutul doar în baza  acelui pașaport, iar sârma ghimpoasă care ne înțeapă sufletele va
dispărea pentru totdeauna.


